
Sunds Skole 
Ilskov-Skalmejevej-Nøddevej 

 
 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde 
Dato: torsdag 17/06-2025 
Tidspunkt: kl. 17.00-20.00 
Sted: Skalmejevej 

Deltagere: , Martin Dam Bräuner, Inge Rosenbek Fink , Anna Karina Jepsen, 
Marie Stilling Jensen, Karsten Grønkjær Nielsen, Steffen List Bille, Simon 
Vejlby Skaarup , Tina Bjerregaard Svensson, Charlotte Hagelskjær Arestin, 
Jesper Mølby, Louise Arvad Deding, Sebastian Andersen, Boris, Anita, Chri-
stina  
Fraværende: Tina 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der særlige 
ansvarlige, gæster og er det til orientering 
(O), drøftelse (D) eller beslutning (B) 

Tid 
 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslut-
ning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. deadline. 
 

1. Nyt fra (O) 
a. Formanden 
b. Elevrådet 
c. Nyt fra SFO 
d. Ilskov 
e. Skalmejevej 
f. Nøddevej 

10 
min 

Formanden  
Intet nyt 
Elevrådet  
Deltager ikke i dag 
Nyt fra SFO  
I Ilskov har de ansat en ny pædagog og en ny vikar. 
På Nøddevej er før-skole-gruppen faldet godt til. Sommerfest i mor-
gen. 
På Skalmejevej har børnene fået 15 rekorder med i børnenes re-
kordbog. Har haft en god afslutning for 4. årgang. En enkelt medar-
bejder stopper og to nye pædagogmedhjælper starter efter ferien. 
De 3 SFOer har været samlet på Skalmejevej til fælles dag. 
Ilskov  
6. klasse har være på lejr på Bornholm. Alle børn har en hyggedag i 
næste uge i Ilskov friluftsbad. 
Skalmejevej 
4. årgang har været på lejrskole. Dejlig aktivitetsdag med indskolin-
gen på Nøddevej.   
Vi har ansat en ny børnehaveklasseleder 
Nøddevej 
To klasser har været på lejrskole. En kaotisk tid med eksamen og en 
sommerferie, som der nærmer sig. 
Sunds Skole 

 Flere årgange har været på ture. 
 Nye team er blevet meldt ud 
 De to nye 7. klasser er blevet sammensat – og det første 

forældremøde har været holdt. 
 Opstart af Skolens Venner i efteråret 

2.  Økonomi – kort gennemgang (O) 10 
min 

Skolens økonomi blev gennemgået. 

3.  Godkendelse af lokale valg-
fag(O+B) 

10 
min 

I skoleåret 25/26 indføres lokale valgfag på 7. og 8. årgang. Beskri-
velser af valgfag er vedhæftet og skal godkendes af skolebestyrel-
sen.  
Valgfagene blev drøftet. Det er vigtigt, at valgfagene er for alle og 
ikke kræver særlige forudsætninger. 
Valgfagene må gerne fremover afspejle Skolens værdisæt.  
Valgfagene blev godkendt. 

4.  ”Værdisætning” for Sunds Skole 
(D+B?) 
 

70 
min 

Alle bestyrelsesmedlemmer har inden mødet udvalgt 5 udsagn, som 
de betragter som en del af værdierne for Sunds Skole fremadrettet.  
 



Sunds Skole 
Ilskov-Skalmejevej-Nøddevej 

 
 

Gennem en dialogproces på 3 hold blev følgende 15 udsagn ud-
valgt: 

 Livsduelige børn med mod på livet og fremtiden 
 Vi ønsker vores børn mærker nærhed, tryghed og hvor vi 

passer på hinanden 
 Når børn trives, er der plads til læring 
 Udvikle HELE mennesker 
 At der skal være plads til forskellighed 
 Tolerere og fremelske forskellighed 
 Ønsker vi børn lærer at stå frem 
 Børn med mod på livet 
 Når børn trives, er der plads til læring (Trivsel og læring føl-

ges ad) 
 Er vi et fællesskab, en skole og by 
 At vi er nysgerrige på hinanden 
 At verden er meget større end Sunds 
 Ligeværd og fællesskab 
 Kig op! Ansvar for egen læring 
 Mod og lyst til at stå frem 

 
Processen herfra blev debatteret.  
 
De 15 udsagn og processen tages op til næste skolebestyrelses-
møde.  

5.  Godkendelse af mål og indholds-
beskrivelsen SFO (O+D+B) 

10 
min 

Mål og indholdsbeskrivelsen blev godkendt og kommer herefter på 
hjemmesiden. 

6. Godkendelse af antimobbe-stra-
tegien (O+D+B) 
 

10 
Min 

Antimobbe-strategien blev debatteret. Skolebestyrelsen ønsker at 
strategien bliver mere konkret og handlingsorienteret omkring fore-
byggelsen af mobning – gerne med forældreinddragelse.  
Antimobbe-strategien tages op igen på et senere skolebestyrelses-
møde.  

7. Godkendelse af handleplan for 
trivselsmålingen (O+D+B) 
 

10 
Min 

Handleplan for trivselsmåling blev godkendt. 

8. Indhold på kommende bestyrel-
sesmøder (O) 
 

10 
Min 

Boris har lavet en oversigtsplan over næste års møder. Der er me-
get på programmet. Det første møde efter sommerferien bliver må-
ske udvidet.  

9. Eventuelt (O) 
 

10 
Min 

 Spørgsmål om benyttelse af Hallen for overbygningen 
 Forslag om matrikelopdeling af noget af skolebestyrelses-

mødet 
  
 

  

 


